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Protokół Nr 25/2021 

 
 

z obrad XXV Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Gręboszów, która odbyła się w dniu 29 marca 2021 r. 

w trybie zdalnym. 

Obrady rozpoczęto 29 marca 2021 r. o godz.15:00. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagrania z obrad. 

Link do nagrania: https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,m,384977,2021.html  

Wszystkie wypowiedzi zostały zarejestrowane na powyższym nagraniu. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych (do  pkt „6 a” w sesji obecnych było 13 radnych nieobecny 

Stanisław Dubiel i Sylwester Gaweł) 

1.Katarzyna Czupryna 

2. Edyta Dąbroś 

3. Stanisław Dubiel 

4. Franciszek Dymon 

5. Krzysztof Dymon 

6. Jan Gaweł 

7. Sylwester Gaweł 

8. Krzysztof Kosoń 

9. Stanisław Koziara 

10. Tomasz Koziara 

11. Stanisław Misiaszek 

12. Marek Mosio 

13.Piotr Polanowski 

14. Eugeniusz Wójtowicz 

15. Wiesław Wytrwał 

Krzysztof Gil - Wójt Gminy 

Bożena Furgał - Skarbnik Gminy  

Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta i Sekretarz Gminy, 

https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,m,384977,2021.html
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Sołtysi (listy obecności dołączone do protokołu, stanowią załączniki Nr 1 i 2) 

Ad.1.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mosio otworzył w trybie zdalnym XXV Zwyczajną Sesję Rady 

Gminy Gręboszów VIII kadencji (2018-2023). Powitał na wizji Internetowej zgromadzonych radnych, 

Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, sołtysów pracowników Urzędu Gminy 

i mieszkańców. Następnie odczytał klauzulę RODO. Po czym dokonał sprawdzenia obecności. Na 

podstawie potwierdzenia obecności radnych i odnotowania tegoż faktu, Przewodniczący stwierdził 

prawomocność obrad (na ustawowy skład rady:15 radnych, obecnych na sesji jest 13 radnych). Jest 

wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

Ad.2 

Wójt Gminy złożył autopoprawkę do porządku obrad polegającą na wprowadzeniu punktu „6 l” do 

porządku obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie 

przy polichromii sklepienia nawy głównej w Kościele Parafialnym pw. Wniebowzięcia NMP 

w Gręboszowie i wyjaśnił, że jest to uchwała, która omówiona była na komisjach. Jest to pokłosie 

opracowanego programu dofinansowań do zabytków na terenie gminy Gręboszów, który Rada 

przyjęła do budżetu na 2021 rok. Do dyspozycji jest 30 000,00 zł. Została przygotowana uchwała 

skierowana do parafii Gręboszów, która złożyła wniosek, aby te fundusze pozyskać. Wszystkie parafie 

z terenu gminy mogły z tego skorzystać. Rozmawialiśmy z pozostałymi proboszczami parafii, ale nie 

wyrazili akcesu uczestnictwa w tym programie. Po tym wyjaśnieniu prowadzący obrady poddał pod 

głosowanie tą zmianę porządku obrad. Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego 

wykazu głosowania radnych, wynik głosowania był następujący: za było 15 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0, nieobecnych 0. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia porządku obrad 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Prowadzący obrady zapytał czy są jeszcze jakieś  uwagi 

do porządku obrad, który radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na obrady Sesji? W związku 

z brakiem uwag porządek obrad został przyjęty i przedstawiał się następująco: 

1.  Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XXIV Zwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 28 grudnia 2020 r. 

4. Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Gręboszów na 2021 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2021 – 2027, 

c) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Gręboszów środków 
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finansowych stanowiących fundusz sołecki w 2022 roku, 

d) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Gręboszów w 2021 roku”, 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż działki ewidencyjnej mienia komunalnego Gminy Gręboszów, 

f) zmiany załącznika do uchwały nr VIII/70/2015 Rady Gminy Gręboszów z dnia 30 

grudnia 2015 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania, 

g) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania w latach 2021-2023, 

h) uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie, 

i) uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie, 

j) rozpatrzenia petycji, 

k) pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 

l) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie przy polichromii sklepienia nawy głównej 

w Kościele Parafialnym pw. Wniebowzięcia NMP w Gręboszowie. 

7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Gręboszów z organizacjami  

pozarządowymi. 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminnym Ośrodku Pomocy 

Społecznej w Gręboszowie za 2020 r. oraz potrzeby związane z realizacją zadań. 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

10. Sprawy bieżące, dyskusja, wolne wnioski. 

11. Zakończenie obrad.
 
 

Ad.3. 

Prowadzący obrady powiedział, że przechodzimy do przyjęcia protokołu z XXIV Zwyczajnej Sesji 

Rady Gminy odbytej w dniu 28 grudnia 2021 r. i zapytał czy są uwagi do tego protokołu? Uwag nie 

zgłoszono. Protokół został przyjęty.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Kamilowi Zającowi przedstawicielowi firmy 

Zicom, która aktualnie prowadzi na terenie naszej gminy prace związane z podłączeniem światłowodu. 

Kamil Zając – specjalista ds. realizacji inwestycji w spółce Zicom Infrastruktura oraz Tomasz Sternal 

koordynator projektów inwestycyjnych przedstawili raport z postępów pracy w gminie Gręboszów 

dotyczących sieci szerokopasmowego Internetu budowanego w ramach programu operacyjnego 

Polska Cyfrowa.  

W dyskusji nad omawianym tematem udział wzięli: 
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Wiesław Wytrwał, Krzysztof Dymon, Stanisław Misiaszek, Franciszek Dymon, Marek Mosio 

i Krzysztof Gil. 

Przedstawiciele firmy zadeklarowali, że po sesji prześlą harmonogram rozbudowy zasięgu sieci 

światłowodowej POPC na terenie gminy Gręboszów. 

Ad.4. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Sprawozdanie stanowi załącznik 

Nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad.5. 

Punkt ten to interpelacje, wnioski i zapytania radnych. Wnioski składali następujący radni i dotyczyły 

one takich spraw jak: 

1.Stanisław Misiaszek zwrócił się z wnioskiem o interwencję w Zarządzie Dróg Wojewódzkich lub 

Urzędzie Marszałkowskim o ograniczenie tonażu na drodze wojewódzkiej do mostu. Część 

kierowców tirów jeździ bardzo szybko nie zwracając uwagi, że droga jest wąska. Droga jest już tak 

zniszczona, że niedługo nie da się nią przejechać. Ewentualne remonty tej drogi, które będą 

wykonywane przez te dwa lub trzy lata do czasu powstania obwodnicy mogą przekroczyć koszt 

budowy obwodnicy. Zarządca drogi winien znaleźć jakieś rozwiązanie, aby choć trochę tą drogę 

odciążyć.  

2.Katarzyna Czupryna pytała do kiedy obowiązuje umowa najmu budynku, gdzie mieści się gabinet 

rehabilitacji zawarta pomiędzy Urzędem Gminy Gręboszów a Ośrodkiem Zdrowia, i co dalej 

z rehabilitacją w miejscowości Ujście Jezuickie? 

3.Stanisław Dubiel zadał pytanie co się stanie z tą drogą, o którą interweniował u Wójta Gminy? 

Chodzi o drogę w Lubiczku, gdzie był przejazd na budowę gazociągu. Prosił, aby wysypać tam chociaż 

z jedną naczepę kamienia, aby była możliwość przejazdu. 

4.Wiesław Wytrwał - pytał jaka jest sytuacja epidemiologiczna na terenie naszej gminy, chodzi 

o wielkość szczepień, liczbę chorych i ogólnie jaka jest sytuacja? Pytał też co z budynkiem Świętej 

Anny, który przejęliśmy w zeszłym roku i który miał być perełką kultury na terenie gminy? Czy 

w ogóle jest szansa na zdobycie jakiś środków? Jak wygląda sytuacja, czy złożyliśmy wniosek 

i czekamy na decyzję? Czy ze względu na sytuację epidemiologiczną może nie ma takich programów? 

W trakcie posiedzenia komisji Pan Wójt i Pani Skarbnik udali się do notariusza w celu podpisania aktu 

notarialnego na zakup pozostałości po gospodarstwie Pana Soboty. Pytał z czym to jest związane? 

Prosił o rozszerzenie tematu, gdyż był przekonany, że transakcja ta została już sfinalizowana a tu 

okazuje się, że jeszcze odbywa się jakieś dokupywanie. Kolejne pytanie dotyczyło sprawozdania 

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. 

Powiedział, że sprawozdanie to powinniśmy jako Rada otrzymać najpóźniej do 31 stycznia 
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a otrzymaliśmy wraz z materiałami na sesję. Data sporządzenia sprawozdania to 1 luty  2021 r. Pytał 

czym to jest spowodowane, że nie dochowuje się terminów? Sporządzenie sprawozdania też jest poza 

terminem chyba, że zmieniły się przepisy w tym zakresie w co bardzo wątpi. Prosił też o wyjaśnienie 

w związku z tym sprawozdaniem, gdyż wykazane jest w nim, że zatrudnienie nauczycieli od 1 stycznia 

do 31 sierpnia jest na poziomie 20,55 etatu a od 1 września do 31 grudnia 2020 r. mamy 21,07 etatu, 

czyli 0,52 etatu więcej. Radny zadał pytanie czym spowodowane jest to zwiększenie etatu? 

5. Jan Gaweł pytał czy rewitalizacja budynku Świętej Anny została całkowicie zdjęta, czy jest 

możliwość powrotu do tej inwestycji?  Pan Wójt przedstawił w swoim sprawozdaniu, że równiarka 

będzie w tym roku. W związku z tym poinformował, że na drodze 558 między działkami 557 a 659 

i 663 pod nazwą według mapy geodezyjnej Przykońce w kierunku Dąbie jest odcinek około 100 

metrów, gdzie konieczna jest całkowita odbudowa. Droga 287, która jest  na tak zwanym Zakobylu 

również kwalifikuje się do odbudowy. Na dzień dzisiejszy jest ona w fatalnym stanie. Niektóre odcinki 

są nieprzejezdne. Pytał też czy droga wojewódzka biegnąca przez Hubenice, Kozłów przed przejęciem 

pod jurysdykcję gminy jest przewidziano do całkowitej odbudowy? Po trzymiesięcznej eksploatacji ta 

droga praktycznie znika. Wiadome jest, że po wybudowaniu obwodnicy jesteśmy jako gmina 

zobligowani ten właśnie odcinek przejąć na własność i tutaj trzeba z wyprzedzeniem wiedzieć, czy 

ZDW przewiduje w swoich założeniach, że odda nam ten odcinek w pełni wyremontowany. Radny 

mówił dalej, że chciałby się zorientować, czy realizacja przedszkola wraz ze żłobkiem oraz 

współtowarzyszącymi obiektami będzie budowany jednocześnie? Taka inwestycja wiąże się to 

z niebotycznymi kosztami. Są środki zewnętrzne, które pozyskuje się, ale widzimy co pandemia robi. 

Nie ma mądrego, który by stwierdził kiedy to się skończy i czy w ogóle kiedykolwiek się skończy. 

Zdajemy sobie sprawę, że na pewno ekonomicznie to się odbije i wówczas te środki będzie trudniej 

pozyskać. To jest ambitny projekt taki na skale województwa. Trzeba by już teraz wiedzieć jak ta 

inwestycja będzie realizowana, aby móc planować środki i po gospodarsku i oszczędnościowo nimi 

gospodarować. 

Franciszek Dymon zgłosił, że ma problemy techniczne, że głos praktycznie do niego nie dociera. 

Ad.6. 

a). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian 

w budżecie Gminy Gręboszów na 2021 rok. Bożena Furgał – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w uchwale 

po stronie dochodów budżet Gminy Gręboszów zwiększa się o kwotę 20 320,00 zł i zmniejsza o kwotę 

20 320,00 zł. Po stronie wydatków budżet gminy Gręboszów zwiększa się o kwotę 1 358 567,28 zł 

oraz zmniejsza się o kwotę 5 433,00 zł. Poinformowała również o poprawce do projektu uchwały 

polegającej na tym, że § 3 uchwały otrzymuje brzmienie: po stronie przychodów budżet gminy 
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otrzymuje brzmienie: po stronie przychodów budżet Gminy zwiększa się o kwotę 1 353 134,28 zł 

zgodnie z załącznikiem Nr 3 do uchwały i § 3 staje się 4 i kolejno 4 staje się 5 i 5 staje się 6. Po czym 

Skarbnik Gminy przestawiła załączniki do projektu uchwały.  

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie przedstawioną poprawkę do uchwały. Poprawka została 

przyjęta jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia poprawki stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy Gręboszów w sprawie 

projektu uchwały. 

Komisja Rewizyjna: pozytywna. 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna. 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna.  

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian 

budżecie Gminy Gręboszów na 2021 rok. Uchwała Nr XXV/196/2021 została podjęta. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu). 

b). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2021 – 2027. Bożena Furgał – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021 - 2027 przyjętej Uchwałą Rady Gminy Gręboszów 

Nr XXIV/189/2020 z dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2021-2027 wprowadzono zmiany dochodów i wydatków. 

W związku z korektą budżetu Gminy Gręboszów na 2021 rok dokonuje się zmiany kwot dochodów 

i wydatków i przychodów wykazanych w załączniku nr 1 w stosunku do uchwalonej Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2021 – 2027 oraz dokonuje się zmian w Wykazie 

Przedsięwzięć w załączniku nr 2 i przedstawiła załączniki do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu uchwały. 

Komisja Rewizyjna: pozytywna. 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna. 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji.  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2021-2027. Uchwała Nr XXV/197/2021 została 

podjęta. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu). 

c). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy Gręboszów środków finansowych stanowiących fundusz sołecki 

w 2022 roku. Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta wyjaśnił, że jeśli chodzi o projekt przedstawiony przez 

Pana Wójta to uchwałę taką ewentualnie rada może podjąć do końca marca. Zgodnie z praktyką 

z ostatnich lat po prostu uważamy, że taki fundusz nie powinien być wyodrębniony w ramach 

przyszłego budżetu gminy.  

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów 

i Ochrony Środowiska: pozytywna. 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy Gręboszów środków finansowych stanowiących fundusz sołecki 

w 2022 roku. Uchwała Nr XXV/198/2021 została podjęta. Imienny wykaz głosowania dotyczący 

przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do 

niniejszego protokołu). 

d). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gręboszów 

w 2021 roku”. Mieczysław Mamulski – kierownik referatu rolnictwa, ochrony środowiska, gospodarki 

wodnej i mienia wyjaśnił, że zgodnie z obowiązującymi przepisami program ten musi zostać przyjęty 

do 31 marca. Stanowi to wypełnienie obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom przez 

Gminę. Program został pozytywnie zaopiniowany przez Powiatowego Lekarza Weterynarii 

w Dąbrowie Tarnowskiej oraz Koła Łowieckie dzierżawiące obwody łowieckie na terenie gminy 

Gręboszów. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów 
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i Ochrony Środowiska: pozytywna. Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy 

Społecznej: pozytywna.  

Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji udział wzięli: 

Wiesław Wytrwał i Mieczysław Mamulski 

Po czym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Gręboszów w 2021 roku”. Uchwała Nr XXV/199/2021 została podjęta. Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała 

stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu). 

e). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż 

działki ewidencyjnej mienia komunalnego Gminy Gręboszów. Mieczysław Mamulski – kierownik 

referatu rolnictwa, ochrony środowiska, gospodarki wodnej i mienia wyjaśnił, że projekt uchwały 

dotyczy sprzedaży w trybie bezprzetargowym działki nr 511 w Żelichowie. Rada sołecka wsi Żelichów 

wyraziła zgodę na sprzedaż tej działki. 

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów 

i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy 

Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż działki ewidencyjnej mienia komunalnego Gminy Gręboszów. Uchwała Nr XXV/200/2021 

została podjęta. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu). 

f). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały 

nr VIII/70/2015 Rady Gminy Gręboszów z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie określenia 

szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również tryb ich pobierania. Elżbieta Ciochoń – kierownik GOPS wyjaśniła, że w związku 

z Rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 15 września 2020 r. w sprawie wysokości minimalnego 

wynagrodzenia za pracę oraz wysokości minimalnej stawki godzinowej w 2021 r. zachodzi 
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konieczność zmiany stawki godzinowej za usługi opiekuńcze na kwotę 18,30 zł i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze na kwotę 28,00 zł w 2021 roku. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów 

i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy 

Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika do 

uchwały nr VIII/70/2015 Rady Gminy Gręboszów z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie określenia 

szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również tryb ich pobierania. Uchwała Nr XXV/201/2021 została podjęta. Imienny wykaz głosowania 

dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik 

Nr 9 do niniejszego protokołu). 

g). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania w latach 2021-2023. Elżbieta Cochoń – kierownik 

GOPS wyjaśniła, że na podstawie niniejszego programu osłonowego możliwe będzie objęcie pomocą 

doraźną w formie gorącego posiłku dzieci i uczniów zgłaszających chęć zjedzenia gorącego posiłku 

dyrektorowi szkoły czy przedszkola, który poinformuje o ty m fakcie GOPS w Gręboszowie 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów 

i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy 

Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania w latach 2021-2023. Uchwała Nr XXV/202/2021 

została podjęta. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu). 

h). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą 

na uwzględnienie. Stanisław Misiaszek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

wyjaśnił, że petycja została przysłana przez Pana Michała Smołę i dotyczy protestów w sprawie 
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szczepionek przeciwko Covid i obostrzeniom z tym związanym. Komisja po analizie petycji uznała, 

że nie zasługuje ona na uwzględnienie. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów 

i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy 

Społecznej: pozytywna.   

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uznania petycji za 

niezasługującą na uwzględnienie. Uchwała Nr XXV/203/2021 została podjęta. Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała 

stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu). 

i). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą 

na uwzględnienie. Stanisław Misiaszek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

wyjaśnił, że jest to petycja tej samej treści co poprzednia tylko wystosowana przez Pana Piotra 

Sterkowskiego i decyzja Komisji jest taka sama jak poprzednio. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów 

i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy 

Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uznania petycji za 

niezasługującą na uwzględnienie. Uchwała Nr XXV/204/2021 została podjęta. Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała 

stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu). 

j). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. Stanisław 

Misiaszek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wyjaśnił, że jest to petycja od 

Stowarzyszenia Polska Wolna od GMO, która wpłynęła w formie listu otwartego w którym 

wnioskodawca domaga się podjęcia uchwały mocą której dojdzie do zaniechania szczepień przeciwko 

Covid-19 oraz odwołania wszelkich ograniczeń z tym związanych. Komisja po analizie petycji uznała, 

że kwestie znoszenia ograniczeń związanych z pandemią oraz sprawy związane z odpowiedzialnością 

za skutki podania szczepionki leżą poza zakresem działania Rady Gminy i nie mogą być przedmiotem 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów 

i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy 

Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Uchwała Nr XXV/205/2021 została podjęta. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego 

protokołu). 

k). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia. Stanisław Misiaszek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wyjaśnił, że 

jest to petycja od Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społeczny Komitet Konstytucyjny  

o wyrażenie opinii w sprawie przeprowadzenia bezpośredniego Referendum Ludowego w celu 

dokonania przez obywateli polskich akceptacji jako Aktów Woli Narodu: Narodowego Kodeksu 

Wyborczego oraz Nowego Ustroju Prezydencko-Ludowego dla Polski. Po analizie petycji komisja 

stwierdziła, że otrzymana petycja nie zawiera miejsca zamieszkania albo siedziby podmiotu 

wnoszącego petycję, wskazano jedynie adres do korespondencji, dlatego pozostawia się ją bez 

rozpatrzenia. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów 

i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy 

Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Uchwała Nr XXV/206/2021 została podjęta. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego 

protokołu). 

l). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie przy polichromii sklepienia nawy głównej w Kościele Parafialnym pw. 

Wniebowzięcia NMP w Gręboszowie. Zdzisław Kogut- Zastępca Wójta wyjaśnił, że  projekt uchwały 

jaki został przedstawiony radzie w dniu dzisiejszym w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie przy polichromii sklepienia nawy głównej w kościele parafialnym w Gręboszowie 
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jest konsekwencją wniosku jaki parafia złożyła i realizacją uchwały Rady Gminy z listopada ubiegłego 

roku w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na te cele. Jak wiemy w budżecie tegorocznym jest 

zapisana kwota 30000 zł na realizację dotacji dla zabytków, których gmina Gręboszów nie jest 

właścicielem. Nawiązując do głosów na komisjach chciałem poinformować, że pozostałe dwie parafie 

w naszej gminie nie były zainteresowane i w tym roku nie będą składać takich wniosków. Wnioski 

takie wymagają pewnego przygotowania, wyrażenia zgody i opinii Małopolskiego Konserwatora 

Zabytków. W związku z tym ten wniosek dotyczy tylko tej jednej parafii. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów 

i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy 

Społecznej: pozytywna.   

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie przy polichromii sklepienia nawy głównej w Kościele Parafialnym pw. 

Wniebowzięcia NMP w Gręboszowie. Uchwała Nr XXV/207/2021 została podjęta. Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała 

stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu). 

Ad.7. 

Zdzisław Kogut – Zasępca Wójta wyjaśnił, że jeśli chodzi o Sprawozdanie z realizacji programu 

współpracy gminy Gręboszów z organizacjami pozarządowymi dotyczy ono realizacji rocznego 

programu, który został przyjęty uchwałą Rady w grudniu 2019 roku określając zadania i ich zakres 

jakie miały być realizowane w 2020. Na ogłoszony konkurs ofert na realizację tych zadań 

złożone zostały cztery oferty. Były to Ludowe Zespoły Sportowe i z tymi podmiotami zostało zawarte 

4 umowy przez Pana Wójta, przy kontrasygnacie Pani Skarbnik. Ze względu na Covid-19 nie 

wszystkie środki udało się wykorzystać, dlatego zostały przez kluby zwrócone. 

Ad.8. 

Elżbieta Ciochoń – kierownik GOPS przedstawiła sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Gręboszowie za 2020 r. oraz potrzeby 

związane z realizacją zadań i wyjaśniła, że zgodnie z ustawą z dnia 9 czerwca 2011 roku Wójt składa 

Radzie Gminy takie sprawozdanie. W sprawozdaniu ujęte są zadania Gminy wynikające z art.176 

ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej, udzielona pomoc, dane dotyczące pracy 

asystenta rodziny, Placówki Wsparcia Dziennego, rodziny wspierającej, finansowania pobytu dziecka 

w rodzinie zastępczej lub całodobowej placówce opiekuńczo-wychowawczej, pozostałe zadania 

a także potrzeby związane z realizacją zadań z zakresu wspierania rodziny. Jak wynika z danych 
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zawartych w sprawozdaniu w 2020 roku pomocą społeczna udzielana przez GOPS w Gręboszowie 

objętych było łącznie 109 rodzin liczących 266 osób w tym 41 rodzin posiadających dzieci. Jednym 

z głównych powodów przyznawania pomocy była długotrwała choroba oraz ubóstwo. Wsparciem 

asystenta rodziny objętych było 5 rodzin, w których przebywało 6 dzieci. Monitoring prowadzono 

u 1 rodziny z 1 dzieckiem. Pani kierownik krótko omówiła prace Placówki Wsparcia Dziennego oraz 

przedstawiła potrzeby związane z realizacją zadań z zakresu wspierania rodziny. 

Ad.9. 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych i tak: 

- na wniosek radnego Stanisława Misiaszka - wniosek do Zarządu Dróg Wojewódzkich odnośnie 

ograniczenia tonażu ponownie wyślemy. Przypomnę tylko, że już w ubiegłym roku przed oddaniem 

mostu, po rozmowach skierowaliśmy pismo w tej sprawie. Odpowiedź była oczywiście negatywna, że 

nie mogą tego zrobić. Będziemy ich cały czas prosić o to aby zmieniono tą decyzję, bo wiemy jaka 

jest sytuacja na drodze. Na pewno tego przynajmniej nam mieszkańcom, czy kierowcom nie trzeba 

tłumaczyć, bo widzimy to na co dzień. 

- odnośnie pytania Pani radnej, Wiceprzewodniczącej Rady Pani Katarzyny Czupryna dotyczącego 

gabinetu rehabilitacji w Ujściu Jezuickim to umowę w chwili obecnej mamy do kwietnia bieżącego 

roku. Jesteśmy po posiedzeniu Rady Społecznej przy GZOZ, a także jestem po rozmowie z Panią 

Kierownik. Wypracowaliśmy wspólne stanowisko. Umowa ta zostanie przedłużona na jeden rok. 

Dopracujemy wszystkie kwestie i bolączki również finansowania nie tylko gabinetu rehabilitacji, ale 

również Ośrodka Zdrowia na ten rok. Będziemy monitorować sytuację przede wszystkim finansową 

i faktycznie na spokojnie pracować nad tym co dalej  z tym gabinetem rehabilitacji w Ujściu 

Jezuickim. Jest pewne, że przez ten jeden rok gabinet tam zostanie. 

- odnośnie zgłoszenia pana radnego Stanisława Dubiela. Sytuację o której Pan radny ze mną rozmawiał 

zgłosiłem do wydziału infrastruktury i zostało to zgłoszone dalej do wykonawcy gazociągu, by 

uszkodzenia zostały naprawione. Wszystko jednak  wskazuje na to, że w porozumieniu z Panem 

Sołtysem będziemy podejmować sami takie kroki, aby tymczasowo naprawić te odcinki, które są 

w najgorszym stanie i by zrobić to jeszcze przed  równiarką i przed walcem oraz zanim wykonawca 

tego gazociągu naprawi te drogi już ostatecznie. Myślę, że to będzie kwestia tak naprawdę kilku dni, 

ewentualnie po świętach. 

- odpowiedzi na pytania dla Pana radnego Wiesława Wytrwała - odnośnie sytuacji epidemicznej, to 

przychodzą oczywiście raporty w celach operacyjnych. W ostatnim raporcie z którym się zapoznałem 

wykazane tam było kilkanaście osób, chyba koło 30 osób na kwarantannie, ale nie chciałbym teraz też 

wprowadzać w błąd, bo te raporty różnie przychodzą a to jest wiedza z zeszłego tygodnia, w tym kilka 

osób było w izolatorium, które miały stwierdzonego koronawirusa i były w domu. Nie mamy 
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informacji o osobach, które mają  stwierdzony Covid-19 i są hospitalizowane. Na to pytanie nie jestem 

w stanie odpowiedzieć, ale na pewno przynajmniej tutaj na początku trzeciej fali było trochę mniej 

chorych niż w przypadku tej drugiej fali jesiennej. Teraz raczej sytuacja jest ustabilizowana. Jeżeli 

przyjdą jakieś nowe dane to na pewno będziemy je udostępniać. Te dane były udostępniane za 

pośrednictwem Powiatowego Inspektora Sanitarnego, więc tam na stronie na pewno te informacje są 

dla poszczególnych gmin. Jest tam podane konkretnie jak się sytuacja kształtuje. Kolejna sprawa to 

szczepienia. Odnośnie szczepień nie chciałbym tutaj też się wypowiadać ponieważ szczepieniami 

zajmuje się Ośrodek Zdrowia i Pani Kierownik. Z tych informacji, które zdobyłem podczas ostatniej 

rozmowy to szczepienia idą sukcesywnie do przodu, o ile nie ma problemu z dostawą szczepionki. Jak 

na razie wszystko idzie zgodnie z planem. Punkt działa i ludzie są szczepieni, ale jak to konkretnie 

wygląda to od kuchni to jest raczej pytanie oczywiście do Pani Kierownik GZOZ.  

- odnośnie budynku Świętej Anny - w pierwszym grancie nie uzyskaliśmy dofinansowania, nie było 

nas na liście dofinansowania Ministra Kultury. W drugim zostały zmienione warunki tak, że nie 

mogliśmy do tego startować i to jest informacja z zeszłego roku. Późną jesienią był już wtedy trzeci 

nabór na rządowy fundusz inwestycji lokalnych i na ten nabór składaliśmy dokumentację odnośnie, 

właśnie finansowania tego zadania, czyli remontu Świętej Anny. Czekamy na rozstrzygnięcie. Jest to 

fundusz, który samorządy raczej otrzymują więc pewnie coś dostaniemy. Zobaczymy jaka to będzie 

kwota. To zadanie tak czy inaczej będzie realizowane. Przy tej okazji Wójt Gminy odpowiedział 

radnemu Janowi Gawłowi, bo też się o to samo pytał. Jest nowa perspektywa. Plan odbudowy. Widać, 

że rząd teraz wprowadza właśnie takie nowe programy dla finansowania samorządów. Duże środki 

mają być przekazywane do samorządu na różnego typu zadania, nie tylko środki unijne, ale za 

pośrednictwem rządu, więc ja akurat o tą inwestycję jestem spokojny. To jest tylko kwestia czasu. 

Moglibyśmy wziąć kredyt i realizować to zadanie, ale nie na tym to polega. Chodzi o to żeby jak 

najwięcej środków zewnętrznych pozyskać, by oszczędzać swoje środki, realizować też inne zadania 

i nie generować deficytu w budżecie. 

- odnośnie aktu notarialnego, o który pytał radny Wiesław Wytrwał to faktycznie byliśmy dzisiaj  

z Panią Skarbnik podpisać akt notarialny, ponieważ zakupiliśmy działkę o powierzchni, o ile dobrze 

pamiętam 17 arów, która była częścią składową, całego tego terenu. Nie mogliśmy tego zrobić od razu, 

ponieważ była tam jeszcze kwestia zasiedzenia przez poprzedniego właściciela. Wszystko to było 

w uchwale intencyjnej, którą Rada Gminy podjęła aby wyrazić zgodę na zakup tej działki. 

Chodzi o małą działeczkę, która jest w rogu. Jest to winkiel za szkołą od strony tego cieku wodnego. 

Dzisiaj była finalizacja zakupu teraz już całej tej posesji.  

Odnośnie sprawozdania dotyczącego wynagrodzeń nauczycieli odpowiedzi udzielił Zdzisław Kogut, 

który wyjaśnił, że adresatem tego sprawozdania jest oczywiście organ wykonawczy jakim jest Wójt 
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Gminy i materiał oczywiście trafił też do Rady celem zapoznania się. Natomiast informacja ta 

wyjątkowo w tym roku wpłynęła 1 lutego ze względu na to, że 31 stycznia to była niedziela i zgodnie 

ze wszystkimi przepisami z KPA był to termin ostateczny i można powiedzieć, że sprawozdanie 

wpłynęło w terminie. Odnośnie drugiego pytania czyli części etatu to wzrost tej cząstki etatu wynikł 

z tego, że mamy orzeczenia dla dzieci ze szkoły podstawowej, dlatego tam dochodzą dodatkowe 

zajęcia. Wójt Gminy dodał, że konkretnie chodzi o to, że mamy orzeczenia z poradni specjalistycznej 

i dochodzą dodatkowe zajęcia dla chyba jednego dziecka i po prostu te kilka godzin uzbierało się 

w siatce godzin. 

- odnośnie wniosku Jana Gawła dotyczącego odcinków dróg o  których radny tutaj wspomniał to 

musimy je sprawdzić. Nie jestem w stanie w tym momencie odpowiedź na to pytanie, bo trzeba się 

troszkę wgłębić w ten temat. Trzeba sprawdzić, które są to kawałki i odcinki dróg, żebyśmy mogli coś 

ustalić. 

-odnośnie remontu drogi wojewódzkiej przed przyjęciem, to chciałbym tutaj powiedzieć, że do 

momentu jej przejęcia jest kawałek czasu, bo pewnie tu mówimy spokojnie o okresie jakiś 3, 4 lat, 

aczkolwiek rozmowy już prowadziłem. Jest jakaś tam wola ze strony Urzędu Marszałkowskiego, aby 

jeżeli ta droga przejdzie w nasz zarząd miała przynajmniej taki stan używalności, żeby nie wymagała 

remontu. Z drugiej strony my też nie przyjmiemy takiej drogi, żeby  była do remontu i nie pozwolimy 

na to, by zrujnowało to nasz budżet. Poza tym utrzymanie bieżące i tak dalej jest po stronie Zarządu 

Dróg Wojewódzkich a stan obecny tej drogi jest niedopuszczalny i Zarząd powinien remonty 

wykonywać. 

 - odnośnie zagospodarowania tego terenu tutaj w Gręboszowie przy budynku Urzędu Gminy, 

przeznaczonego na budowę przedszkola i żłobka to w tym momencie przygotowujemy dokumentację 

projektową i przetarg na wykonanie dokumentacji projektowej, bo tak naprawdę jest tutaj kilka rzeczy 

do wykonania i to kilka dużych rzeczy To nie tylko jeden obiekt, powiedzmy samo przedszkole tylko 

kilka innych. Realizacja zadania uzależniona będzie od pozyskiwanego dofinansowań. Ja się staram 

(mówił Wójt) tak prowadzić inwestycje, żeby każda nawet w małej części jeżeli jest możliwość miała 

jakieś finansowanie zewnętrze, bo zawsze są to oszczędności dla gminy. Tak naprawdę dla nas 

głównym  priorytetem jest budowa przedszkola ze żłobkiem, a reszta infrastruktury jest tak jakby 

dodatkowa Najpierw więc skupiamy się na tym, żeby to przedszkole ze żłobkiem powstało, a resztę 

będziemy etapowo robić właśnie w oparciu o konkretne dofinansowanie. 

Po odpowiedziach Wójta Gminy Dyrektor Szkoły uzupełnił odpowiedź dotyczącą zwiększenia cząstki 

etatu i wyjaśnił, że różnica ta wynika z tego, że w trakcie roku szkolnego niejednokrotnie otrzymujemy 

od rodziców opinie z poradni psychologiczno-pedagogicznej, w związku z tym naszym obowiązkiem, 
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organu prowadzącego szkołę jest zorganizować uczniowi dodatkowe zajęcia Te zajęcia były 

i w związku z tym jest ta różnica części etatu. 

Po tych odpowiedziach prowadzący obrady zamknął punkt 9. 

Ad.10. 

Wójt Gminy przedstawił pytania Sołtysa wsi Lubiczko, który przedłożył je na sesję w formie pisemnej 

i tak: 

- czy w tym roku drogi będą równane przy użyciu równiarki? W niektórych miejscach drogi w tej 

miejscowości są w fatalnym stanie. Należałoby te drogi naprawić równiarką i kamieniem. 

- jakie prace będą prowadzone w Lubiczku? Jest dużo złożonych wniosków z tej miejscowości. 

- mieszkańcy skarżą się na przełomy na drodze w kierunku Lubiczka. Są trzy miejsca na tej drodze, 

gdzie były wymieniane przepusty i droga w tych miejscach jest zapadnięta. Prosił o interwencję w tej 

sprawie u zarządcy drogi.  

Na zadane pytania Wójt Gminy odpowiedział, że mamy te wnioski, tak jak od wszystkich sołtysów 

i radnych. W tym roku planujemy wykonać remont dachu na remizie. Planowana jest budowa altanki. 

Czekamy na dofinansowanie i jej wykonanie uzależnione jest od tego czy je otrzymamy. Myślę, że 

choć częściowo będzie to zrobione. Droga asfaltowa- mieszkańcy Lubiczka wiedzą o co chodzi i Pan 

Sołtys też wie o jaką drogę chodzi oraz odcinek drogi tłuczniowej. Realizacja zadań uzależniona jest 

od wielkości dofinansowania. Będzie zrobione też oczywiście obiecane kopania rowów. 

Wójt Gminy odpowiedział, że zgadza się z tym, że droga jest zapadnięta w miejscach wskazanych 

przepustów. Zarząd Dróg Powiatowych ogłosił przetarg na jesieni, na wykonanie tych przepustów. 

Niestety nie zgłosiła się żadna firma. W grudniu czy tam z końcem listopada ogłosili drugi przetarg. 

Zgłosiła się firma, mieli podpisać umowę ale coś się tam pozmieniało. Firma miała chyba jakieś 

problemy i nie doszło do podpisania umowy. No i teraz oczywiście jest aktualna sytuacja.  

W ubiegłym tygodniu rozmawiałem ze Starostą w tej sprawie. Mają się tym zająć jak najszybciej, ale 

tak jak Pan Sołtys tutaj napisał jest to droga powiatowa więc stanowczo jakoś wpłynąć na to nie 

możemy. My możemy oczywiście prosić i przypominać. Myślę, że poważnie do tego tematu pochodzi 

Starosta i Dyrektor Zarządu Drogowego .Jeżeli wykonawca wycofał się i nie chciał podpisać umowy, 

to już ani Starosta, ani my nie mamy na to wpływu. 

Następnie radny Jan Gaweł wrócił do tematu budynku Świętej Anny i pytał czy ma rozumieć, że 

te środki, które były przewidywanie w ramach funduszy norweskich, to już nie wchodzi w grę  

i związku z powyższym będziemy mogli się ubiegać o fundusze inwestycji lokalnych. Uważam, że 

myśmy już wykorzystali te środki, bo te 2 500 000,00 zł są właśnie z tego funduszu. Więc te dwa 

fronty inwestycyjne w jednym czasie nie pociągniemy, bo na pewno nam tyle pieniędzy nie dadzą, 

gdyż nie tylko Gręboszów jest w Polsce. Uważam, choć tak głośno się o tym nie mówi i nie relacjonuje, 
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że pandemia już nas niemało kosztuje. Czas zdać sobie sprawę, że pozyskiwanie środków 

zewnętrznych będzie coraz bardziej utrudnione. Ja nie chciałbym być jakimś złym prorokiem 

i przedstawiać wizje katastroficzne, ale trzeba być realistą i widzieć tą problematykę taką jaka jest. 

Wójt Gminy odnosząc się do tego powiedział, że oczywiście co do zasady zgadza się z radnym. 

Pandemia to jest kryzys i niesie wiele krytycznych i różnych kryzysowych sytuacji dla samorządów, 

dla ludzi, dla przedsiębiorstw. Jednak w tym wymiarze trzeba być optymistą. Jednym z argumentów 

jest polityka prowadzona przez sejm, czy rząd w tym momencie. Wiedzą, że sytuacja niektórych 

przedsiębiorców jest trudna i samorządów również. Jednym z filarów walki 

z Covid-19, walki z kryzysem gospodarczym jest wspieranie lokalnej gospodarki właśnie przez 

dodawanie takich instrumentów finansowych. Pieniądze trafiają do samorządu, żeby samorząd na 

przykład budując przedszkole, budując drogę, czy budując Centrum Kultury, ogłaszając przetarg 

dawał możliwość pracy lokalnym przedsiębiorstwom. Nie wszystkie inwestycje musimy w jednym 

roku realizować. Rada Gminy czuwa nad budżetem gminy i na pewno nic tutaj bez Rady i bez jakiegoś 

mocnego wsparcia zewnętrznego nie będziemy realizować. Nie dopuścimy do pogrążenia budżetu 

gminy. 

Następnie radny Wiesław Wytrwał podziękował Panu Wójtowi i Panu dyrektorowi za udzielone 

odpowiedzi, które są logiczne i satysfakcjonujące. Natomiast miał zastrzeżenia do odpowiedzi Pana 

Sekretarza, gdyż zgodnie z protokołem Regionalnej Izby Obrachunkowej do dnia 31 stycznia Rada 

ma otrzymać sprawozdanie o którym była mowa a tutaj zostało 1 lutego zrobione.  

Odnosząc się do tego Zdzisław Kogut wyjaśnił, że termin jest właściwy, został zachowany. 

Natomiast inną sprawą jest to kiedy materiał wpływa do Rady, a kiedy dociera do radnego. Adresatem 

tej informacji jest organ wykonawczy jakim jest Wójt Gminy i tutaj wszystkie reguły zostały 

zachowane.  

Radny Eugeniusz Wójtowicz zadał  pytanie dotyczące  remontu dróg w Borusowej. Jedna doga jest za 

wałem od rampy do mostu, która została rozjeżdżona podczas budowy mostu. Pytał czy będzie 

odbudowana? Druga, której remont był obiecywany, było obiecane, że jest pierwsza w kolejce do 

remontu i że będzie w tym roku robiona. Chodzi o drogę od drogi powiatowej wzdłuż pól zakładu 

doświadczalnego. Prosił o udzielenie informacji na ten temat. 

Wójt Gminy odpowiedział, że jeśli chodzi o drogę za wałem dojazdowej do pól to dla sprzętu 

rolniczego ta droga jest oczywiście przejezdna. Są tam jakieś koleiny i dziury i dlatego równiarka 

i walec będą do tego żeby tą drogę naprawić. Sołtys też ma w swoim władaniu fundusze sołeckie, które 

mogą być przeznaczone na kamień. Jeżeli wieś będzie chciała, aby tą drogę uzupełnić kamieniem to 

jak najbardziej jestem za. Jeśli zaś chodzi o tą drugą drogę to został złożony wniosek do funduszu 

inwestycji lokalnych dla gmin, w których prowadzona była działalność państwowych gospodarstw 
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rolnych, dlatego tej drogi w tym momencie nie robimy, gdyż czekamy na rozstrzygnięcie tego 

programu. Jeżeli będzie finansowanie stamtąd, to droga ta będzie robiona w całości.  

Radna Katarzyna Czupryna dziękowała za udzielenie informacji dotyczącej gabinetu rehabilitacji. 

Zwróciła uwagę, że jakiś czas temu zgłaszany był wniosek dotyczący drogi w Ujściu Jezuickim 

w kierunku Okręga. Ta droga jest w złym stanie technicznym. W miarę możliwości należałoby ją 

poprawić. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że jest to droga powiatowa więc ten wniosek przekażemy do Starostwa 

i będziemy czekać na odpowiedź. 

Radny Wiesław Wytrwał zabrał głos w omawianej sprawie i poinformował, że już zgłaszał tą drogę 

do Starosty ubiegłego roku i do tej pory nie otrzymał odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że oświadczenie majątkowe należy składać do końca kwietnia 

w Biurze Rady Gminy. Poinformował też, że właśnie otrzymał telefon od posła Stanisław Bukowca, 

że otrzymaliśmy 20 000 zł na remont ołtarza w kaplicy w Borusowej.  

Pełne wystąpienia zabierających głos w dyskusji zostały zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji. 

Ad.11.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad prowadzący obrady zamknął XXV Zwyczajną Sesję Rady 

Gminy Gręboszów dziękując wszystkim za udział w trybie zdalnym. Złożył wszystkim zarówno 

radnym jak i mieszkańcom za pośrednictwem transmisji życzenia z okazji zbliżających się Świat 

Wielkanocnych, więcej wytrwałości, zdrowia no i dobrej pogody tej wiosny, która do nas idzie, 

abyśmy silniejsi mogli wyjść z tego trudnego okresu, który przeżywamy. Byśmy jak najszybciej  mogli 

się spotkać w sposób tradycyjny. 

 

Sesja zakończyła się o godz. 17:45 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółowała:       Obradom przewodniczył: 

Bożena Landowska       Marek Mosio 

 


